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Protokoll styremøte  

INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2023 
 

Møtenummer:  5 - 2023 

Sted:   Teams 

Dato:   Onsdag 23.august 2023  

Tid:   Kl. 19 – 20.30 

Til stede:  Gry Høgberg, Josefine Andreassen, Silje Bjørgeengen, Johanna Brandsegg (fra 19.18), 

Håkon Eggen (kun sak 33) og Anne-Kristin Sollid fra administrasjonen.  

Forfall:  Tage Nilsen, Christine Hegstad, Hedvig Selnes, Karoline Bergseth og Anne Lene Strand 

Alme 

    

Sak Saksinnhold Ansvar 

29-23 Referater og infosaker 

a) Referat fra Styremøte 4 – 23: Ingen merknader 

b) Tilskudd fra IIK: Vi har fått god uttelling på våre søknader, totalt 

innvilget beløp er på kr. 166 490,44. RG fakturer krets for de 

utleggene de har hatt i forbindelse med gjennomført samling, med 

inntil kr. 10 028 (tilskuddssum). Silje videreformidler dette.  

 

  

 

Silje 

17-23 Utvalgsmedlemmer framover – Hvem fortsetter/behov for nye?  

RG jobber fortsatt med å få inn nye utvalgsmedlemmer.  

Bredde var ikke tilstede i møtet, så de følges opp senere.  

Para utvides med Stig Andre Rogneslien, Johanna føres opp på 

hjemmesiden som leder.  

Utstyr og anlegg: Tore Klevenberg går ut. Ronny forespør aktuelle 

kandidater om å være med.  

Opplandspokalen: Josefine sender Anne-Kristin en oversikt over de som 

skal stå oppført på hjemmesiden. 

 

Silje 

Karoline 

 

 

Ronny 

 

Josefine 

21-23 Barnekretsturnstevnet 2023 

- Stevnet ble gjennomført med 1200 deltakere. Vel blåst til arrangør! 

- Økonomisk ble gikk det bra.  

- Det er noen innspill til programmet. Det ble mye venting, og «Åpen 

hall» fremstod med liten plan.  

- Det var litt langt å gå for noen. 

- Det var langt mellom måltidene.  

- Det var leit at det ble kluss med merkene igjen.  

- Klubbmøtet ble greit, men ikke alle deltok pga. det var praktisk 

vanskelig å få det til (pga. mange ulike roller pr. person). 

- Kretsen bør være tilgjengelige under arrangementet, noe vi må se 

på før neste stevne. 

- Det må gjøres en god jobb med neste års arrangør. Det er viktig å 

starte tidlig med dialog, og kontakten med kretse må være tettere.  

- Invitasjonen må ut tidligere. 

- Utvalget må gjøre en jobb med å samle de tidligere retningslinjene. 

 

Styret/ 

breddeutvalget 

30-23 Kurshelgen 2023 

Johanna la fra utkast til invitasjon. Hun vil kalle inn utvalget og Anne-Kristin 

til et nytt planleggingsmøte.  

En vil ta i bruk Instagram og Snap for å promotere arrangementet.  

 

Johanna/ 

Anne-Kristin/ 

Christine 

31-23 Regnskapsrapport, se vedlegg  

Ingen kommentarer til selve rapporten.  

Vi utbetaler garantisummen på kr. 32 000 til Lillehammer TF i forbindelse 

med Opplandspokalen.  

 

Anne-Kristin 

32-23 Samlinger i NGTF regi høsten 2023:  

Strategiseminar, Breddehelg, ALT-konferansen 
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Gry deltar på strategiseminariet. Det er ønskelig med en deltaker til fra 

kretsen. Gry videresender invitasjon.  

Håkon deltar på breddehelgen.  

ALT-konferansen: Styret og alle utvalgslederne som ønsker det, kan delta 

på kretsen sin kostnad. Dette inkluderer anlegg og utstyrsutvalgets leder. 

Kan ikke utvalgsleder delta, kan en annen fra utvalget melde seg på. Den 

enkelte melder seg på selv. Gry er påmeldt.  

Alle i styret og alle 

utvalgsledere 

33-23 Søknad om tilskudd til samling/kurs 

Vedlagt søknad fra Vestre Slidre ble innvilget med kr. 15 000. De sender 

faktura etter gjennomført samling.  

Kretsen betaler utgiftene til Håkon for deltakelse på trener 2.  

 

Anne-Kristin/ 

Josefine 

Håkon 

34-23 Kommende arrangement 

Utdanning: Det gjennomføres mange kurs i kretsen denne høsten, ref. 

terminlisten. 

Para: NGTF arrangerer parafest på Elverum. 

RG: Breddesamling 

Gymhjul: Nasjonal samling i september. 

KM i tropp og gymhjul: Dato er ikke satt. Utvalgene foreslår at det blir i nov. 

De sener påminnelse til arrangør.  

Tropp: Samling 23. september på Rena. Guttesamling i Oslo Turn sine 

lokaler. Vardal jobber også med å få gjennomført en samling, primært for 

gutter, men det kan bli aktuelt å supplere med andre, gjerne en 

trenersamling.   

 

Utvalgsledere 

35-23 Eventuelt 

Anne-Kristin minnet om NGTF sine planlagte webinar i høst, se 

hjemmesiden.  

Det blir i disse dager gjennomført en spørreundersøkelse om 

organisasjonsgjennomgangen i NGTF. Gry svarer for kretsen, men kan i den 

forbindelse ta kontakt med andre i styret.  

 

Alle 

 

Styret 

 

 

Ref.: Anne-Kristin Sollid, 

Organisasjonskonsulent NGTF 

 


